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Protokoll från pensionärsrådets möte den 7 december 2009 
 
 
Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 
 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 
 Bror Lord PRO Farsta centrum 
 Gun Forss PRO Farsta strand 
 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 
   
Ersättare Inga Lill Lindgren PRO Hökarängen 
 Mary Andersson  PRO Farsta centrum 
 Solveig Ahlbom SPF Farsta 
 Sture Simonsson SPF Sköndal 
   
Förhinder Ingrid Klingberg PRO Sköndal 
   
   
Tjänstemän Thomas Kultti biträdande avdelningschef 
 Cecilia Rivard  § 5 planeringssekreterare 
 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Barbro Karlsson, ordförande 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Stig Åström, vice ordförande 
 
 
 
 
Sekreterare:  
 
  Pia Sundqvist 
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 
och vice ordförande Stig Åström. Justering sker tisdag 8 december. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 9 november 2009 anmäldes. 
 

§ 3 Sammanträdestider 2010 
 Rådet fastställde sammanträdestider för år 2010 enligt bilaga 1.  
 
§ 4 Aktuellt från nämndsammanträdet den 19 november 2009 

Inget fanns att rapportera. 
 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 17 december 2009 
Ärende nr 2: Verksamhetsplan och budget 2010 
Rådet ställde sig i stort sett positivt till förvaltningens förslag till verksam-
hetsplan och budget för 2010. En del frågor ställdes.  
 
På fråga från Stig Åström informerade planeringssekreterare Cecilia Ri-
vard att förvaltningen för närvarande har 17 miljöklassade leasingbilar och 
ytterligare 2 leasingbilar modell lättare lastbil som inte är miljöklassade.  
 
På fråga från ordföranden berättade biträdande avdelningschef Thomas 
Kultti vad projektet ”Nyckelfri hemtjänst” syftar till. Beträffande projektet 
”Mobila trygghetslarm” lovade Thomas återkomma med information.  
 
Thomas bad också att få återkomma angående den planerade mötesplatsen 
för äldre på Västboda fritidsgård. Stig Åström föreslog att förvaltningen 
skulle undersöka möjligheten att även använda en tom f d livsmedelsbutik 
på Brunskogsbacken, mittemot Farstastrandskyrkan, som mötesplats. 
 
Stig Åström berättade att Farstastrandskyrkan anordnar tjejverksamhet en 
gång i veckan och undrade vilken verksamhet förvaltningen erbjuder för 
tjejer som inte tillåts eller vill delta i aktiviteter där även killar deltar. Tho-
mas berättade om stadsdelsnämndens nya strategi för att utveckla det före-
byggande arbetet bland barn och ungdom och lovade återkomma med mer 
detaljerad information när det gäller aktiviteter för tjejer. 
 
Ärende nr 3: Anmälan av medborgarförslag 
Rådet framhöll att det är positivt att det lämnas in medborgarförslag till 
stadsdelsnämnden. 
 
Ärende nr 10: Brukarundersökning inom äldreomsorgens beställarenhet 
2009 
Rådet undrade vad som kan göras för att fler brukare ska känna att de har 
fått information om möjligheten att välja vem som ska utföra den hjälp 
man har blivit beviljad, och så att de även upplever att de har tillräcklig in-
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formation för att kunna göra ett aktivt val av utförare. Informationen behö-
ver även förbättras när det gäller ”fixaren” så att fler utnyttjar den tjänsten. 
Kanske, menade rådet, skulle det vara bra om det även fanns en kvinnlig 
fixare.  
 

§ 6 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  
Från föregående sammanträde: Hur många äldre har valt ett boende utanför 
stadsdelsområdet, t ex för att komma till ett boende med särskild språkinrikt-
ning? Thomas Kultti berättade att av de 837 beslut om boende som hittills har 
fattats i år så har ungefär hälften valt ett boende utanför stadsdelsområdet. Den 
främsta anledningen är att man vill bo nära sina barn. Val utifrån språkinrikt-
ning sker endast till det finskspråkiga boendet i Stureby. Till detta boende är det 
alltid kö. 
 
Rådet har tidigare bett om information om resultatet av det arbetsträningspro-
jekt som har inriktats på plockstädning av Farsta centrum och andra stadsdelar. 
Projektet genomförs i samarbete med trafikkontoret och pågår från sommaren 
2008 till sommaren 2010. Thomas berättade att träningsprogrammet har en 
maximal kapacitet om 4-5 deltagare och att det hittills har haft 3-4 deltagare. 
Förutom plockstädning, t ex runt de papperskorgar som töms av Samhall, gör 
deltagarna även anmälningar av klotter och trasiga glödlampor. De ska även 
kunna visa besökare tillrätta i stadsdelsområdet. 
 
Thomas summerade det gångna året och konstaterande att man inom förvalt-
ningen är nöjd med vad som har åstadkommits inom äldreomsorgen. Rådet in-
stämde.  

 
§ 7 Övriga frågor  

Vid rådets förra möte föreslog Stig Åström att en boulehall byggs på den 
plats vid Farsta idrottsplats där det tidigare fanns en minigolfbana. Rådet 
bestämde då att förslaget skulle framföras till stadsdelsnämnden i form av 
en skrivelse, och Stig fick i uppdrag att utforma ett förslag inför dagens 
möte. Den föreslagna skrivelsen godkändes enligt bilaga 2 sedan några 
smärre justeringar hade gjorts. Rådet uttryckte förhoppningen att stads-
delsnämnden behandlar förslaget skyndsamt och i positiv anda. 
 
I anslutning till rådets diskussion om en boulehall delade Thomas Kultti ut 
de vykort som används inom ramen för Söderortsvisionen. På korten har 
boende i Söderort möjlighet att framföra sina tankar om hur man vill att 
regionen ska utvecklas i positiv riktning. 
 
Sture Simonsson ställde en fråga om en insändare i Mitt i Söderort som 
hävdar att besökare hos förvaltningen har kastats ut från receptionen. 
Thomas Kultti svarade att ingen har kastats ut men att den vakt som av sä-
kerhetsskäl finns i receptionen ibland tvingas uppmana personer att lämna 
lokalen. 
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Stig Åström tog upp frågan om Postens pågående indragning av många 
brevlådor. Stig menade att förvaltningen borde kunna påverka Posten och 
även se till att allmänheten informeras bättre om vilka lådor som ska tas 
bort. Thomas Kultti lovade undersöka vad förvaltningen kan göra i frågan. 
 
Avslutningsvis framförde ordförande Barbro Karlsson rådets varma tack 
och överlämnade blommor till de tre som lämnar rådet vid årsskiftet: Gun 
Forss (PRO Farsta strand), Solveig Ahlbom (SPF Farsta) och Ingrid 
Klingberg (PRO Sköndal). Även till avdelningschef Ingrid Friberg och 
sekreterare Pia Sundqvist överlämnades blommor. Rådet och förvaltningen 
tackade varandra för gott samarbete under 2009 och önskade varandra en 
riktigt god jul och ett gott nytt år. 

 


